

Title (en)

Face-plate for an espagnolette for windows, doors or similar, and an espagnolette with such a face-plate

Title (de)

Stulpschiene für einen Treibstangenbeschlag für Fenster, Türen oder dergleichen sowie Treibstangengenbeschlag mit einer solchen Stulpschiene

Title (fr)

Têteière d'une crémone pour fenêtres, portes ou similaires et crémone avec une telle têteière

Publication

EP 1245768 A2 20021002 (DE)

Application

EP 02003486 A 20020215

Priority

- DE 20105331 U 20010326
- DE 20105984 U 20010405

Abstract (en)

The hollow rail for a window or door drive rod has sections (4,5) in which a stop plate (6) can slide in the longitudinal direction. A cover plate (7) mounted on the rail slides between a position covering the stop plate and an uncovering position. The rail section (4) cover plate (7) can be moved from a rail exposing position to a covering position in a first axial direction parallel to the longitudinal direction of the rail section and locked (12) in position. The cover plate is moved by an actuator (13) which has a guide face (16) co-operating with the cover plate.

Abstract (de)

Eine Stulpschiene für einen Treibstangenbeschlag für Fenster, Türen oder dergleichen, besteht aus Stulpschienenteilstücken (4,5), die beimontiertem Beschlag über ein Übergang (6) in Längsrichtung aneinander anschließen. An wenigstens einem Stulpschienenteilstück (4) ist eine Abdeckplatte (7) vorgesehen, die dort aus einer den Übergang nicht abdeckenden Stellung in eine den Übergang abdeckende Stellung bewegbar ist und hierfür in einer ersten Achsrichtung parallel zur Längsrichtung des Stulpschienenteilstück (4) verschiebbar geführt ist. <IMAGE>

IPC 1-7

E05C 9/22; E05C 9/24; E05C 9/06; E05C 9/00

IPC 8 full level

E05C 9/00 (2006.01); **E05C 9/22** (2006.01); **E05C 9/24** (2006.01)

CPC (source: EP)

E05C 9/004 (2013.01); **E05C 9/24** (2013.01)

Citation (applicant)

- DE 2506003 A1 19760819 - WEIDTMANN FA WILHELM
- DE 19809698 A1 19990909 - SIEGENIA FRANK KG [DE]

Cited by

EP2343425A1; EP2362043A1; WO2013046091A1

Designated contracting state (EPC)

AT DE FR IT

DOCDB simple family (publication)

EP 1245768 A2 20021002; EP 1245768 A3 20040102

DOCDB simple family (application)

EP 02003486 A 20020215